
 

Interpelacja nr 8 

z dnia 5 lutego 2019 r 

Rady Samorządu Mieszkańców Osiedla Kamionek 

jednostki pomocniczej Rady Dzielnicy Praga-Południe 

 

w sprawie podłączenia centralnego ogrzewania w kamienicach na Kamionku 

 

      Pan Tomasz Kucharski 

Burmistrz Dzielnicy  

    Praga-Południe 

     m.st. Warszawy 

 

 

Szanowny Panie Burmistrzu, 

 

Zwracamy się o aktualną listę kamienic przewidzianych do podłączenia centralnego 

ogrzewania na terenie Kamionka. W ostatnim czasie otrzymujemy wiele zapytań w tej 

sprawie od naszych mieszkańców, którzy od lat na to czekają.  

Wiemy, że na dziś jest to więcej kamienic, niż przewidywał to pierwszy plan 

rewitalizacji, dlatego będziemy wdzięczni za najświeższą listę.  

 

Z wyrazami szacunku 

Dorota Jankowska Lamcha 

Przewodnicząca Rady Samorządu  
Mieszkańców Osiedla Kamionek 

 


